

LA VARIOLE A GLASGOW

(suite) *

La situation a Glasgow, à la date du 13 avril, peut être résumée comme suit: le cas initial a provoqué parmi ses contacts 17 cas secondaires pour lesquels le diagnostic de variole a été confirmé. Un autre malade était encore sous observation. Le dernier cas reconnu de variole a été admis à l'hôpital le 1^{er} avril. Du 2 au 8 avril, la maladie a causé 3 décès.

En dehors de Glasgow, il n'y avait aucun indice de variole dans le Royaume-Uni. Notamment, les deux passagers du vapeur « Chitral » qui avaient été placés sous observation à Edimbourg n'étaient plus considérés comme ayant été atteints de cette maladie.

Toutes les précautions prises restent en vigueur.

* Voir R.E.H. 171

SMALLPOX IN GLASGOW

(continued) *

The situation in Glasgow on 13 April may be summarized as follows: the initial case caused 17 secondary cases amongst its contacts in respect of whom diagnosis of smallpox was confirmed. One other patient was still under observation. The last case regarded as smallpox was admitted to hospital on 1 April. Between 2 and 8 April, 3 deaths from smallpox occurred.

Outside of Glasgow, there was no suspicion of variole elsewhere in the United Kingdom. In this connection it is noteworthy that two passengers from the S S "CHITRAL" who have been placed under observation in Edinburgh are now not considered to have been suffering from smallpox.

All precautions are being maintained.

* See R.E.H. 171.